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Protokoll fört vid styrelsemöte 2024-10-13  
i EFS Lutherska Missionsförening i Västerås 

 
  

Närvarande: Bengt Burström (BBm), Sara Lindholm (SLm), Katarina Jonsson (KJn), Maria 

Ojalainen (MOn), Per-Uno Bylund (PBd), Ali Ataei (AAi), Mats Nyholm (MNm) och Mårten 

Lundgren (MLn) 

 

Frånvarande: Jonathan Lennartsson (JLn) 

 

Frånvarande adjungerad: Kicki Barklund (KBd) 

 

Distribueras: Närvarande och samarbetskyrkopräst. Anslås på föreningens hemsida 

efsvasteras.se.  

1. Inledning  

PUB inledde mötet. 

 

2. Föredragningslistan  

Föredragningslistan godkändes.  

3. Föregående protokoll  

Protokoll från 2024-09-16 lades till handlingarna, samt anslås och distribueras.  

4. Samarbetskyrkoprästen rapporterar 

Ingen rapport då KBd var frånvarande. 

 

5. Ekonomi 

På föreningsmötet 22 september beslutades att bidrag till PO-chefens budget för 

Bäckbykyrkan kommer vara 110 000 SEK. 

PUB redovisade det ekonomiska läget, med insamlingsresultat till och med början på 

oktober. 

PUB har försökt redovisa statistik på kollekter vs. gudstjänstdeltagande, men inte fått fatt i 

något resultat. Ett nytt försök görs. 

Samtal om budget för 2025 och 2026 fördes. Beslut tas på nästa styrelsemöte. 

Frågan om att annonsera tjänster på EFS.nu tas upp på samarbetsrådet nästa vecka.  

6. Vårens program 

Christian Thorborg kommer hålla gudstjänst 2 ggr/månad, Kicki 1 gång/månad och ideella en 

gång/månad i vår. 

Vi samtalade om att samla ideella gudstjänstledare för ett samtal, men avvaktar för att se om 

behovet finns. 

Vi samtalade om att samlas en lördag för att prata om andliga hem. Lena Harris är 

rekommenderad av Pontus Adefjord att tala. Vi undersöker om det finns ett intresse hos 

medlemmarna genom att skicka ut en fråga per mejl. SLm föreslår frågor att ställa. 

7. Kortläger för barn 

Det blir ett läger nu i helgen på Lärsätersgården utanför Kolsva. Tjugoen barn är anmälda. 

Temat är: Vem är Gud, vem är jag – levande kanaler. 
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8. Sportlovsläger 

EFS Mitt och Credo planerar att stå för lägret. Det blir ett läger vecka 9 och kanske även 

vecka 8. Vi föreslår att våra ungdomar betalar via Bäckbykyrkan så att föreningen enkelt kan 

subventionera lägeravgiften. 

9. Farsiföreningen 

AAi rapporterade om höstens farsiverksamhet, se bilaga. 

10. Samarbetsrådet 

BBm rapporterade från senaste mötet i september och informerade om mötet i nästa vecka. 

Pontus Adefjord är inbjuden till mötet i nästa vecka.  

Den 4 november kl 13-16 kommer biskopen till PO Väst och vill träffa samarbetsrådet. 

11. Tillsammanshelg 

Pontus Adefjord vill gärna vara talare på tillsammanshelgen 2025 om temat är Bibelglädje. 

Årets kommitté kan tänka sig att ställa upp även nästa år. BBm förankrar tema och talare 

med kommittén. 

12. Föreningsmöten/föreningsbrev 

Nästa föreningsmöte kommer vara söndag 24 november efter gudstjänsten.  

Föreningsbrev för hösten är distribuerat. Nästa föreningsbrev kommer i slutet på oktober, då 

Bäckbykyrkans tidning Vinter skickas ut. 

13. Rensning av arkiv och gåva till arkiv 

MLn och BBm har rensat i arkivet. 

En gåva togs i samband med 50-årsfirandet emot av Lars Larsson: boken Religiösa 

folkrörelser i stad och bygd. 

14. Verksamhetsberättelse 

Styrelsen fick i uppdrag att ordna statistiken. Frågan bordläggs. 

15. Medlemmar 

Inga nya medlemmar. 

16. Övrigt 

Vår förening är inbjudna att hålla en andakt på Johannelunds högskola fredag 8 november 

då det är campusvecka. MLn tar hand om den. 

Neighbourhood är ett projekt som Frälsningsarmén och Angarskyrkan driver. De arbetar just 

nu förberedande och kan kanske starta arbete på Bäckby nästa höst. De vill gärna ha stöd 

av Bäckbykyrkan. BBm kontaktar och förbereder information till nästa styrelsemöte. 

 

17. Avslutning 

 

PUB avslutade med bön. 

 

  

Vid protokollet:        Justeras:  

  

  

  

Katarina Jonsson, vice sekr.      Bengt Burström, ordf.  
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Bilaga 

Farsi föreningen rapport för hösttermin 2024 

Farsistyrelsemöte 

Vi höll ett styrelsemöte den 12 september här i Bäckbykyrkan, där fokus låg på 

höstensplanering, ekonomi och integrationsfrågor mm. 

Nästa styrelsemöte: Inplanerat till den 2 december. 

Kommande möten under 2025: 

Styrelsemöte: 3 februari, årsmöte: 23 februari, konstituerande styrelsemöte: 24 februari, 

planera för resten av styrelsemöte, kommer beslutas i 2/12. 

Integrationsplan: 

Vi följer planen som vi redan har satt upp: 

1. Delaktighet i tillsammansgudstjänster: 

- Vi kommer att hålla öppet för gudstjänster på Farsigudstjänster varje söndag, med ett 

uppehåll på en månad under sommaren. 

- Vi kommer att delta i Bäckbykyrkans gudstjänster, exempelvis genom att farsi-gruppen är 

delaktig i vissa delar av gudstjänsten. Daniel har tidigare involverat oss i sitt 

söndagsprogram, där Azita eller mer farsimedlem har hjälpt till med bön och bibelläsning mm. 

Vi ser gärna att detta fortsätter, med ungefär sex tillfällen per år (tre före sommaren och tre 

efter). Vi försöker mer uppmuntra folk att delta i tillsammansgudstjänsterna! 

2. Kollekt via Swish: Farsi-gruppen har informerats om att de kan Swisha sin kollekt direkt till 

Bäckbykyrkan under de tillsammansgudstjänster, då vi är en del av samma gemenskap i 

Kristus. Dessutom har vi fått mycket stöd från EFS-föreningen i Bäckbykyrkan, vilket vi är 

tacksamma för. 

3. Deltagande i kyrkkaffet: Farsi-gruppen kommer att fortsätta vara aktiva och hjälpa till under 

kyrkkaffet i Bäckbykyrkan. 

4. Hjälp med ljudteknik: Just nu är det bara jag som sköter ljudtekniken, men vi hoppas på 

fler frivilliga i framtiden. 

5. Medverkan under Tillsammans-helgen i september: Farsi-gruppen eller en del av gruppen 

kommer att delta under denna helg. 

6. Deltagande i Bäckbykyrkans torsdagskvällar: Vi ser också fram emot att vara med och 

bidra under kyrkans torsdagskvällar. Integration är ett av de viktigaste målen för vår förening, 

särskilt i samarbete med Bäckbykyrkan, och ovanstående punkter är en del av vår plan för att 

fortsätta detta arbete. 

Fast plan under hösten 2024: 

o Söndagsgudstjänster/mässa: varje söndag kl. 16:00. 

o Barn- och ungdomsverksamhet: söndagar kl. 16:00, parallellt med gudstjänsten. 

o Barnfamiljeträffar: Första lördagen i varje månad, utomhus med gemensamma aktiviteter. 

(eller inomhus i en passande plats) 

o Välgörenhetsarbete: Vi ska bilda en kommitté för att organisera matlagning och utdelning 

av varma måltider, en gång per månad och för ett begränsat antal. Om ni har möjlighet att 

hjälpa, vägleda eller samarbeta med oss skulle vi vara mycket tacksamma. 

Välgörenhetsarbetet med att dela ut mat till behövande är nytt för oss, och ert stöd skulle 

vara ovärderligt. 
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Speciella planeringar under hösten 2024: 

o Kloster i 23–25/8: Det var en mycket givande, spännande och rofylld upplevelse i en lugn 

och fridfull miljö. Vi vill verkligen fortsätta med detta och planerar att åka dit ungefär två 

gånger per år. 

o Bibelskola torsdagar kl 18:00, har påbörjat redan från 19/9: Vi följer Bäckbykyrkans 

bibelskolas schema, vilket innebär att vi studerar Johannesevangeliet och följer deras 

föreläsningsplan. 

o Höstlov - gemensam sportaktivitet: Eftersom våra ungdomar kommer att vara i fjällen 

onsdag till söndag under vecka 44, har vi flyttat sportaktiviteten en vecka tidigare. Sporten 

kommer att äga rum i Bellevue lördagen den 26 oktober klockan 13.30. 

o Seminarium: På grund av att gudstjänsten den 10 november är inställd eftersom det är 

bluesmässa kl 18, kommer vi istället hålla ett seminarium på lördagen den 9 november. 

Gäster är inbjudna och vi väntar på bekräftelse från vår talare. 

o Julfest 22/12 kl 16:00: Vi planerar att bjuda på mat och har bjudit in Stina samt en talare 

som kommer att medverka under festen. 

Gällande budget år 2024 och även för 2025: 

Först och främst vill jag, å mina och hela farsigruppens vägnar, uttrycka vår tacksamhet för 

allt stöd vi fått från EFS-föreningen i Bäckbykyrkan. Er hjälp, både ekonomiskt och på andra 

sätt, är ovärderligt för oss, och vi uppskattar det oavsett beloppet! � Vi har fortfarande en 

önskan om ekonomiskt stöd för 2025, som vi hoppas kunna få: 

1. Verksamhetsstöd på 30 000 kr 

2. Sommarläger/konferens på 25 000 kr 

(Hyrkostnaderna är ganska höga för oss utifrån vår ekonomi, och vi har ett stort behov av 

stöd för att klara dem.) 

o Under 2024 tillkommer oplanerade extra utgifter som vi inte hade tänkt för, nämligen 

lokalhyran för Bäckbykyrkan i samband med vår farsiverksamhet. Den uppgår till ca 25 800 

kr per år (12 månader à 2 000 kr plus ca 6 tillfällen à 300 kr för konferensrum vid 

styrelsemöten). Denna kostnad påverkar vår ekonomi betydligt och ökar vårt behov av 

finansiellt stöd! 

o Dessutom under 2024 har vi fått kämpa mer med vår årliga budget, eftersom EFS 

central/Riks har borttagit sitt ekonomiska stöd. Plus Bäckbykyrkans hyrutgifter som inte var 

planerade i budgeten för 2024, vilket har påverkat vår årsplanering. Som resultat har vi 

tvingats ta bort vissa verksamheter och aktiviteter, eller sänka våra kostnader. Enligt vår 

nuvarande årsplan och uppskattningar av intäkter och utgifter ser vi ett underskott på ca 20 

000 kr, vilket innebär att en eller flera medlemmar kan stå med underskott i slutet av året. 

Som jag nämnde tidigare är vi verkligen tacksamma för allt stöd från EFS-föreningen i 

Bäckbykyrkan, oavsett belopp. Även om det inte är möjligt att ge oss ekonomiskt stöd, 

betyder ert andra stöd, som er förbön, mycket för oss. Vi känner oss verkligen som en del av 

Bäckbykyrkan, och den här kyrkan är vårt hem. Vi är mycket tacksamma för er hjälp och 

stöd. 

Gud välsigne er allihop! 

Mvh - Ali / Farsiföreningen representant i Bäckbykyrkan 

Oktober 2024 


